

Flair Airlines donates flights to assist Displaced Ukrainians with Travel in Canada

- **400 flight vouchers provided to CISSA-ACSEI, a Canadian resettlement agency.**

EDMONTON, Alberta, Feb. 22, 2023. Today, Flair Airlines, Canada's everyday low fare airline, announced it has donated 400 flight vouchers to help Ukrainian refugees with their travel in Canada. The donation was facilitated by the Canadian Immigrant Settlement Sector Alliance - Alliance Canadienne du secteur de l'établissement des immigrants (CISSA-ACSEI), a convening body representing the national settlement sector in Canada.

Displaced Ukrainians have arrived in Canada from Europe through charter or schedule airline flights. However, their port of entry may be some distance from family, friends and loved ones who can help them resettle in Canada. The program facilitates follow-on flights within Canada to support reunification with these communities. The 400 one-way vouchers are valid for travel to Flair's Canadian destinations. Baggage, fees, and taxes are also included. The vouchers will be provided to displaced Ukrainians upon arrival in Canada.

"Flair Airlines is pleased to help displaced Ukrainians with these complimentary flights, reuniting them with family and friends in cities across Canada on our network," said Stephen Jones, President and CEO of Flair Airlines. "We believe they will find a warm welcome, safety and well-being, and good opportunities for them and their families in these Canadian communities."

"We are thrilled that Flair Airlines has offered 400 gift of flight vouchers," said Chris Friesen, Interim co-Executive Director, CISSA-ACSEI. "This act of generosity will help displaced Ukrainians reach their final destinations and start their new lives in Canada. This contribution will make a meaningful impact in the lives of the newcomers we serve."

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada's leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

About CISSA-ACSEI

Formed in March 2005, the Canadian Immigrant Settlement Sector Alliance – Alliance canadienne du secteur de l'établissement des immigrants (CISSA-ACSEI) is a convening body of diverse national settlement sector voices that engages with government and other stakeholders on various aspects related to the settlement and integration of newcomers in Canada.

Media Contacts

Members of the media may contact media@flyflair.com and media@cissa-acsei.org for more information.

Flair Airlines offre 400 bons de vol pour aider les Ukrainiens à voyager

EDMONTON, Alberta, le 22 février 2023. Aujourd'hui, Flair Airlines, la compagnie aérienne à bas prix du Canada, a annoncé qu'elle avait fait don de 400 bons de vol pour aider les réfugiés ukrainiens à voyager au Canada. Ce don a été facilité par l'Alliance canadienne du secteur de l'établissement des immigrants - Canadian Immigrant Settlement Sector Alliance (CISSA-ACSEI), un organisme qui représente le secteur national de l'établissement au Canada.

Les Ukrainiens déplacés sont arrivés au Canada en provenance d'Europe par des vols charters ou des vols réguliers. Cependant, leur point d'entrée peut se trouver à une certaine distance de leur famille, de leurs amis et de leurs proches qui peuvent les aider à se réinstaller au Canada. Le programme facilite les vols de suivi au Canada afin de favoriser la réunification avec ces communautés. Les 400 bons d'aller simple sont valables pour des voyages vers les destinations canadiennes de Flair. Les bagages, les frais et les taxes sont également inclus. Les bons seront remis aux Ukrainiens déplacés à leur arrivée au Canada.

« Flair Airlines est heureux d'aider les réfugiés ukrainiens avec ces vols gratuits, en les réunissant avec leur famille et leurs amis dans les villes canadiennes de notre réseau. Nous pensons qu'ils trouveront un accueil chaleureux, la sécurité et le bien-être, ainsi que de bonnes possibilités pour eux et leurs familles dans ces communautés canadiennes. »

- Stephen Jones, président et chef de la direction de Flair Airlines.

« Nous sommes enchantés du don de 400 bons de vol de Flair Airlines. Cet acte de générosité aidera les Ukrainiens déplacés à atteindre leur destination finale et à commencer leur nouvelle vie au Canada. Cette contribution aura un impact significatif dans la vie des nouveaux arrivants que nous servons. »

- Chris Friesen, codirecteur général intérimaire, Canadian Immigrant Settlement Sector Alliance – Alliance Canadienne du secteur de l'établissement des immigrants (CISSA ACSEI)

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines est la première compagnie aérienne à bas prix du Canada et sa compagnie aérienne la plus verte, avec pour mission de fournir des voyages aériens abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 35 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, rendez-vous sur www.flyflair.com.

À propos de CISSA-ACSEI

Formée en mars 2005, l'Alliance canadienne du secteur de l'établissement des immigrants (CISSA-ACSEI) est une organisation qui rassemble diverses voix nationales du secteur de l'établissement et qui s'engage auprès du gouvernement et d'autres intervenants sur divers aspects liés à l'établissement et à l'intégration des nouveaux arrivants au Canada.

Les membres des médias peuvent contacter media@flyflair.com et media@cissa-acsei.org pour de plus d'informations.